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Aanwezig: 
JA21: de heer J.H.N. Beenen, de heer E.P.E. Raap, de heer G.J.C. Ransijn VVD: de heer J.J. de Haan ende 
heer J.H. van Ulsen. PVV: de heer W. Boutkan. GroenLinks: mevrouw C. Straatsma CDA: de heer J. van 
Slooten. PvdA: de heer A. Nessar ChristenUnie: heer J. Oosterveld en de heer L. Schenk. SP: de heer 
W.F. Mulckhuijse 50PLUS: de heer M.G.J.H. van Rooij. D66: mevrouw Y.B. den Boer PvdD: de heer C.A. 
Kielen. SGP: de heer J.N. Simonse. FvD: de heer A.K. de Lange.  
 
Voorzitter: de heer Thomassen 
Commissiegriffier: mevrouw Krone 
College van GS: de heer Hofstra, mevrouw Smelik 
 
 

Aanvang: 19.00 uur 
 

1. Opening 

 • De voorzitter opent de vergadering. 
 

2. Vaststellen agenda 
Besluit Het onderwerp Feitenrelaas datacenters wordt van de agenda gehaald en er 

worden twee insprekers aangekondigd bij het onderwerp agenderingsverzoek 
stikstof.  

 
3. Mededelingen 
  

 
4. Vaststellen besluitenlijst van 6 en 13 april 2022  
Besluit De besluitenlijsten van 6 en 13 april 2022 worden conform vastgesteld. 

 
5. Vaststellen Verordening inzake wijziging omvang en begrenzing wildbeheereenheden in 

Flevoland 
Toezegging  
Commissieadvies Het onderwerp wordt als bespreekstuk op de agenda van Provinciale Staten van 

25 mei geplaatst op verzoek van de SGP. 
 

6. Agenderingsverzoek stikstof 
Toezegging Gedeputeerde Hofstra zegt toe om een overzicht van de cijfers met betrekking 

tot innovatie maatregelen beschikbaar te stellen bij de volgende bijpraatsessie 
stikstof. 

Commissieadvies Het onderwerp is voldoende oordeelsvormend behandeld. 
 
 

7. Inspiratiedocument Flevoland Natuurinclusief 
Toezegging  
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Besluitenlijst van de Commissie Ruimte, Natuur en Duurzaamheid van 18 mei 2022 
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Commissieadvies Het onderwerp is voldoende beeldvormend besproken. 
 

8. IPO 
 Gedeputeerde Fackeldey blikt terug op de BAC energie waarin de Regionale 

infrastructuur (Reis) is besproken, de energiebesparing bij bedrijven, groen gas 
en de verlichting op windmolens.  
 
Gedeputeerde Hofstra blikt terug op de BAC vitaal platteland en dat er een 
tweedaagse gaat plaatsvinden over het nationaal programma landelijk gebied, 
perspectief van de landbouw. De afgelopen tijd is de BAC bezig geweest met de 
agenda natuurinclusief, evaluatie van de marf, verbinding van de 
verduurzamingsopgave en de bescherming van soorten.  
 
Gedeputeerde Smelik blikt terug op de BAC MTH over de zeer zorgwekkende 
stoffen, en het programma dat aan de slag gaat met het advies van Hemmen.  

 
9. Rondvraag 
  

 
10. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 23:30 uur. 

 
 
 
 
 
Noot: 
Alleen aan vastgestelde besluitenlijsten kunnen rechten worden ontleend. 
Meer informatie kunt u vinden op: http://stateninformatie.flevoland.nl. 
    


